

THE PRESIDENT, 1967-68



DR. S. L. VANDEWATER

STUART LESLIE VANDEWATER, born in Campbellford, Ontario, graduated from the University of Toronto in 1947. Following postgraduate training in anaesthesia and medicine at Toronto and Edinburgh he joined the staff of the Toronto General Hospital in 1953, with particular interest in anaesthesia for neurosurgery. In 1960, Dr. Vandewater went to Queen's University at Kingston as professor and head of the newly formed Department of Anaesthesiology. His interests have been directed towards developing a residency training programme, and he has served as an examiner for the Royal College of Physicians and Surgeons of Canada.

Dr. Vandewater has been a member of the Canadian Anaesthetists' Society Council since 1963, and he was Vice-President from 1965 to 1967. He was installed as President of the Society at the Annual Meeting in Montreal in June, 1967.

STUART LESLIE VANDEWATER, natif de Campbellford, Ontario, reçut son diplôme de l'Université de Toronto en 1947. Après ses études post-universitaires en anesthésie et en médecine à Toronto et à Edimbourg, il se joignit au personnel du Toronto General Hospital, où il s'intéressa spécialement à l'anesthésie pour la chirurgie nerveuse. En 1960, le docteur Vandewater fut nommé professeur et chef du département d'anesthésiologie qui venait d'être créé à l'Université Queen's de Kingston. Il s'y est appliqué à développer un programme de formation de résidents et il devint examinateur pour le Collège royal des médecins et chirurgiens du Canada.

Le docteur Vandewater est membre du Conseil depuis 1963; il a été vice-président de 1965 à 1967. Il a accédé à la présidence de la Société lors de l'assemblée générale annuelle tenue à Montréal en juin 1967.